
Styremøte
Hovedstyre i Spanskrøret 2023

________________________________________________________________________

Dato: 24.10.23 Kl 17:15

Sted:Kontoret

Ordstyrer: Olav

Referent: Håkon

Tilstede: Resterende

Fraværende: Aurora, Rohan

Oppsummering

Runde rundt bordet

Hvem Kommentar

Olav K2K*, kommer ikke på andre ting. Skole og sånt. Tror
han har gjort ferdig et prosjekt. Hatt besøk av en
barndomsvenn og vært på UKA.

*Kontor til kontor

Håkon Praksis, escape hunt med familiebesøk. Trønderfest og
Arif.

ranter nok en
gang om kinoen

Linnea Didaktikk prosjekt, mye UKA, venner hjemmefra.
Escape room! Naila den.

Hermann Trønderfest, Silent Disco og praksis. VIP plass til Martin
som brakk hånda etter Silent disco. “Hadde hånda i
fatle før han fikk reist seg” Terningkast 2

Legger videre ut
om hvor puslete
Martin var.

Emma UKA, praksis, fagkom sosialkveld

Thea UKA, jobb og skole. Webkom sosialkveld, spilte spill.
Besøk av kusina

Aurora Borte

Amalie Mye UKA, mye sosialt, mye aktivitet, litt didaktikk

Herdis Litt UKA, en del skole, stusselig

Mariken UKA greier, volleyball med Salt og spanskrøret.
Filmkveld med Luremus



Rohan Borte

Oppdatering rundt vervarbeid

Hvem Kommentar

Olav Møte med SIT råd, NV og LL. Jobbet med dokument
om retningslinjer og generalforsamling. Vært på K2K
også. Litt takover også. IØ1003.

Håkon Søndagsinnlegg, hadde plutselig takeover, vært med
Olav på div møter og samtaler,

Linnea Business as usual med regnskapsføring og betaling og
purring

Hermann Egentlig ikke gjort noe. Planlegger sosialkveld. Igjen
Svarer mye på forespørsler om kontoret er ledig. Stort
sett fullbooka denne uka på kveldinga.

Emma Sosialkveld med fagkom. Foredreag. Quiz-planlegging

Thea Hatt sosialkveld med Webkom, kommet en del lenger
på nettsiden, planlagt nytt møte og sosialt, vært å sett
på presentasjonen til IØ1003.

Aurora

Amalie Hatt treningskamp med volleyballen mot SALT. Sosialt
med idkom. Arrangert treninger som vanlig.

Herdis Lenge siden, stipendpils, filmkveld, uketog og kurs med
lykkepromille. Hatt påmelding til Åre og Halloweenfest,
ble dessverre mye mindre engasjement enn eg håpte
på. Arrkom vant quiz då! Arrangement til julebord ute
nå, ser ikkje dødsbra ut foreløpig, så her må me jobbe
med engasjementet:) Planlagt møte med Online, blir på
torsdag, spennende:)

Mariken Sett over retningslinjer for trygg linjeforening

Rohan

Ris/ros



Hvem R(i/o)ses for hva

Emma Ros for et fint foredrag

Aurora Ros for en flott utgave av Vitnemålet!

Amalie Ros for å få løpegruppa i gang

Amalie Ros for volleyball

Olav Ros for kreativ takeover

Spanks

Hvem Grunnlag for spank Tas den?

Håkon for dårlig kok Ja

Håkon Glemme salt Ja

Olav
Prøve å få likerklikk, delinger eller videovisninger på en
villedende måte Nei

Olav For å bryte facebooks standarder om spam Trekkes

Aurora Ikke varsle komiteen om å sende bilde og tekst Tas neste

Aurora Drikkepress Tas neste

Olav For å kaste Mariken ut av styret på mail Ja

Hermann For å skrive trønderfest på vervarbeid Ja

Hermann For “egentlig ikke ha gjort noe” Nei

Herdis for å være veldig gira på åre, feilskriving i mailen Ja

Styrets forslagskasse

Hva Hva har kommet inn?

Mer sosialt
Flere sosiale sammenkomster innad i komiteene og på tvers av komiteene. Helt
ærlig virker det som at styret er mer opptatt av å gjøre ting selv enn å arrangere



komitefest/interne sosiale arrangementer innad i komiteene og lignende. Vi vil
være med på morroa.

RESPONS:
Tusen takk for at du sier ifra! Dette er noe Styret diskuterer ofte
Vi opplever på tvers av komiteene og generelt i Spanskrøret at engasjement har
vært lavere enn den har vært tidligere. Vi har slitt mye med å fylle påmeldinger
til større arrangement, og oppmøte på mindre arrangement.
Komitefest har vi veldig lyst til å få til, vi ville få det til nå, men grunnet blant
annet at Samfundet var stengt på datoen som passet, og at det allerede
skjedde mye både hos Spanskrøret men også generelt med UKA; tok vi en
avgjørelse om å drøye til et tidspunkt som passa seg bedre.
Komiteledere arrangerer sosialkvelder, men får ofte lite respons.
Vi må tilpasse oss det engasjementet som blir vist, men vi vil alltid sette
medlemmer foran oss selv. Vi tar tilbakemeldingen med oss videre

Pute på kont

Jeg synes kontoret trenger en ny pute. Av typen håndsydd av styret. Håper dere tar dette
som en utfordring🥰🥰🥰much love

RESPONS:
Den er grei. mottatt with much love

Drift av ID

Det hadde vært nice hvis det var noen som hadde overordnet ansvar for
Identitetsarealet. Typ drift, dypvask, rydde o.l. Det var ført skrevet opp "hva vil vi
ha på ID for å gjøre ting bedre", men ingenting av det som ble skrevet gikk i
oppfyllelse. Kunne noen ha hatt noe ansvar på å sikre at ID utvikler seg og
driftes godt?

RESPONS:
Vært en sak før, vi i Spanskrøret har ingenting med ID arealet å gjøre. Dette er
mer en sak for ILU. Vi kan ta det videre til de det gjelder, og informere om dårlig
vedlikehold der nede og at det trengs bedre kommunikasjon

Saker

Sak 1: Rekrutteringsarrangement for lektorstudenter i realfag med Tekna
Innmelder:
Rohan
Tid: 5 min

Bakgrunn
Tekna Realfagslærerne har lyst til å arrangere et
rekrutteringsarrangement for lektorstudenter i realfag med oss. Det
blir foredrag med Morten Munthe (programmeringsdidaktikker). Det



Tekna ønsker fra oss er blest, markedsføring og samarbeid på hva
Morten skal snakke om.

Diskusjon Basically en bedpress for oss. Tommel opp

Konklusjon Olav svarer på mail. Emma blir involvert, Rohan kan være med også

Handlingsplan Olav svarer på mail. Emma blir involvert, Rohan kan være med også

Sak 2: Julebord
Innmelder:
Herdis
Tid: 10 min

Bakgrunn
Komitevors før julebord og challenges å gjøre etter antall påmeldte
ala i fjor og trenger mer hype!!!!!!!!!

Diskusjon

Vi arrangerer komitevors! Passe på å åpne opp for at de som ikke er med i komite så er det
åpent for dem og!
Vi må få flere til å bli med. Må ha noe hype.
Forslag til challenges:

- Olav i damebukse - 40
- Gutta synger og danser jingle bell rock fra mean girls - 80
- Julenissen - 50

Andre kan være med å finne på ting vi kan gjøre!

Konklusjon Det må hypes, også sender komiteledere mld til komiteene sine om vors.

Handlingsplan

Rohan må hype
Poste om komitevorsj og liste over challenges
Legge ut teaser fra Olav og Håkons show
Legge ut at folk kan komme med forslag til hva vi skal gjøre
Olav og Håkon skal hente inn deltakere til show

Sak 3: Møte med SIT råd Innmelder: Olav
Tid: 30 min

Bakgrunn

Jeg og Håkon var i møte med SIT råd. Vi fikk masse god input og har
begynt å forme et dokument “Retningslinjer for trygg organisasjon”
som vi fikk på møtet. Det er i utgangspunktet Studentrådet sitt, men
vi skal tilpasse det vår linjeforening, og har møte med Online på
torsdag hvor vi kan få god input. Planen er å stemme dette
dokumentet gjennom under Valgmøtet og ha det tilgjengelig for
medlemmer på nett. Jeg vil også ha inn i vedtektene at ved eventuell
utestengelse fra linjeforeningen, skal vi følge retningslinjene.(Her er
det nyeste utkastet

).Retningslinjer for trygg organisasjon - Spanskrøret.pdf
Dette samt vedtektsendringer har frist 6. november(1 uke før
Valgmøtet).

Diskusjon
Retningslinjene dekker mye om prosesser og prosedyre ved ulike situasjoner. Mye mer
dekkende enn det som stod i vedtektene.
Styret går over utkastet til Retningslinjer for trygg organisasjon

Konklusjon

https://drive.google.com/file/d/1W1Nq-0VFXRDzAdNXiwJEtsaIfTcRR8EM/view?usp=sharing


Handlingsplan Vi tar opp nye forslag på Genfors

Sak 4: Gjennomgang av lager Innmelder: Olav
Tid: 5 min

Bakgrunn
Har fått tilbakemeldinger fra Delta og HC om ting fra oss som ikke er
i orden der nede. Vi må ta en tur og få kontroll.

Diskusjon Er visst snakk om ute på felleslageret. Snakk om en dildo(?) og noe brus? Vi tar en tur ned og
får orden på det.

Konklusjon Olav, Amalie, Mariken og Linnea tar en tur ned og kikker

Handlingsplan Olav, Amalie, Mariken og Linnea tar en tur ned og kikker

Sak 5: IØ1003
Innmelder: Olav
og Thea
Tid: 10 min

Bakgrunn

Vi har nå sett på presentasjonen deres og jeg spurte om å få tilsendt
den og rapporten de skal skrive framover. De hadde flere forslag til
nytenkning i linjeforeningen:

● Intervju ved komiteopptak
● Erfaringsskriv mellom komiteer
● Ha med et avsnitt i erfaringsskrivet hvor man skriver alt det

man skulle ønske man hadde gjort i vervet

Diskusjon

Fordel med intervju at da kan du få mer aktive medlemmer, og inkludere ansvarsavklaring i
intervjuet. Men samtidig har vi også færre som melder seg på.
Vi kan kanskje skjerpe komite-deltakelse? Mer fokus på at det faktisk skal være aktive
deltakere. Kan være en ide å ha mindre men mer engasjerte komiteer.
Passer egentlig ikke vår kultur, lettere sagt enn gjort.

Komite-erfaringsskriv for medlemmer. Felles skriv med ansvar, tips og hvordan det er å være
med i komiteen. Dekker det greit med takeovers og på første møter?

Inkluder et avsnitt i erfaringsskrivet ditt om hva du skulle ønske du gjorde i vervet. Litt krise at
vi koker erfaringsskriv. Kan bestemme faste punkter som skal være med i erfaringsskrivet.

Konklusjon Nå er det luftet, vi kan ta det videre.

Handlingsplan Begynne å tenke på erfaringsskriv.

Sak 6: Spørreundersøkelse fra ILU
Innmelder:
Olav
Tid: 2 min

Bakgrunn

Forskergruppa Language Practices in Education (LPE) ved Institutt for

lærerutdanning (ILU) har laget et spørreskjema om språkvaner,

kyndighet, behov og holdninger ved NTNU. Vi inviterer alle tilsatte og

studenter til å delta i vår språkundersøkelse. Undersøkelsen bør ta ca

15-20 minutter å svare og har blitt godkjent av kunnskapssektorens



tjenesteleverandør, Sikt. Undersøkelsen er veldig viktig for oss å forstå

hvordan vi kan bistå universitetet i å gi god språkstøtte, så vi oppfordrer

alle til å delta, uavhengig av språkbakgrunn! Du kan være med i trekning

på et gavekort på 1,000 kr.

Diskusjon Jada gønne på

Konklusjon Emma legger ut Spanskrøret - Faglig på Spanskrøret gruppa, Emma legger ut undersøkelse på
Faglig

Handlingsplan Emma legger ut Spanskrøret - Faglig på Spanskrøret gruppa, Emma legger ut undersøkelse på
Faglig

Sak 7: Quizlag Innmelder: Olav
Tid: 1 min

Bakgrunn Quizlag?

Diskusjon
Fikk ikke helt til Styrelag, vill spredning på folk til andre grupper

Vi tar styrelag siste quiz før ferien! De må vi få til.

Konklusjon Olav må finne eget lag, alle andre har funnet fra før:(

Handlingsplan

Olav må tigge etter lag som en bikkje
Har vanskelig å se for meg at noen vil ha han

Sak 8: Rekruttering
Innmelder:
Mariken
Tid: 1 min

Bakgrunn Hvordan gjør vi det?

Diskusjon Diskusjon

Konklusjon Rekrutter individuelt. Hjelp hverandre. Ta det opp på komitemøter, send melding til aktuelle,
snakk med folk!

Handlingsplan Rekrutter individuelt. Hjelp hverandre. Ta det opp på komitemøter, send melding til aktuelle,
snakk med folk!

Eventuelt kommet opp under møtet

Sak og/eller navn Konklusjon (eventuelt opprette en saksrubrikk)



Handlingsplan videre

Saksnr. + Navn Handlingsplan

1 - Tekna realfag Olav svarer på mail. Emma blir involvert, Rohan kan være med også

2 - Julebord

Rohan må hype
Poste om komitevorsj og liste over challenges
Legge ut teaser fra Olav og Håkons show
Legge ut at folk kan komme med forslag til hva vi skal gjøre
Olav og Håkon skal hente inn deltakere til show

3 - Retningslinjer Vi tar opp nye forslag på Genfors

4 - Lageret Olav, Amalie, Mariken og Linnea tar en tur ned og kikker

5 - IØ1003 Begynne å tenke på erfaringsskriv.

6 - Spørreundersøkelse Emma legger ut Spanskrøret - Faglig på Spanskrøret gruppa, Emma legger ut
undersøkelse på Faglig

7 - Quizlag Olav må tigge etter lag som en bikkje
Har vanskelig å se for meg at noen vil ha han

8 - Rekruttering Rekrutter individuelt. Hjelp hverandre. Ta det opp på komitemøter, send melding til
aktuelle, snakk med folk!

Møtekritikk

● Mange saker, men MÅ være raskere. Tar lang tid


